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Inleiding 

In de laatste baanflash van vorig jaar heb ik u veel 

speelplezier gewenst in de komende winter. Nu, dat 

hebben we geweten. In de afgelopen jaren is er 

zelden zoveel neerslag gevallen als in deze winter.  

Dat betekende dat de 

baan deze winter 

helaas veel gesloten is 

geweest. Overigens 

waren veel andere 

banen dat ook. Terwijl 

ik deze baanflash 

schrijf zijn er nog 

sporen van de winter 

en ik denk dat eenieder 

dat zo langzamerhand 

behoorlijk de keel uithangt.  

Onderhoud baan 

Een van de zaken die altijd moet gebeuren in de 

wintermaanden is het snoeiwerk. Ook nu is er weer 

veel werk verzet en met gebruikmaking van de 

kennis van Pim de Lange, Freek Koster en de 

greenkeepers is er volop gekapt en gesnoeid.  

Ook hier was wat vertraging want het winterse weer 

maakte het heel moeilijk om dat vlot af te werken. 

Wij hopen dit jaar snel te kunnen beginnen met de 

bestrijding van de madeliefjes. Op sommige fairways 

steken ze nu alweer de kop op. Zodra er echte groei 

is worden ze bestreden met een bepaald middel 

waardoor ze  “kapot” groeien. In de dagen hieraan 

voorafgaand en op volgend kan er niet gemaaid 

worden zodat de grashoogte in de fairways tijdelijk 

langer zal zijn dan normaal. Wij vragen hiervoor uw 

begrip. Indien noodzakelijk zullen we deze 

behandeling dit jaar een aantal keer herhalen. 

 

Naast het aanpakken van de fairways willen we ook 

de greens verder verbeteren. Verleden jaar zijn wij 

begonnen met het inzaaien van de greens met een 

andere grassoort, ‘wit struisgras’. Dit soort is beter 

bestand tegen ziektes en schimmels en maakt korter 

maaien mogelijk.  

 

Bovendien hebben we daardoor minder last van het 

‘bloeien’ van het gras. Om het  

oude straatgras zo veel mogelijk verder te 

verdringen en weg te houden, zullen we de greens 

ook dit jaar doorzaaien met wit struisgras.  

Ontwikkeling baan   

Ook dit jaar is er weer een tee gerenoveerd en wel 

de rode tee van hole 11. Deze week worden de 

graszoden (‘big slabs’) gelegd waardoor de tee er 

weer groen uit zal zien. We hopen de nieuwe tee bij 

de aanvang van de competitie te kunnen gebruiken. 

 

Wat betreft de renovatie van de green van hole 17 

het volgende: de werkzaamheden zijn allemaal 

keurig volgens planning verlopen en de green ziet er 

op het eerste gezicht prachtig uit. De green kan 

echter pas open als er een goede viltlaag is gevormd. 

Deze viltlaag zorgt voor de stevigheid van het gras. 

Zonder vilt loop je de green heel snel kapot. Voor 

het vormen van deze viltlaag is maaien nodig en dus 

groei. Op dit moment schiet dat vanwege de lage 

temperaturen nog niet op. We hopen dat het snel 

groeizaam weer wordt en we schatten in dat de 

green eind mei gebruikt zal kunnen worden. 
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De volgende green die we willen aanpakken is die 

van hole 14. Deze is aan de voorkant behoorlijk 

verzakt en staat regelmatig onder water. Het 

aanleggen van extra drainage heeft niet afdoende 

geholpen. Op dit moment zijn wij in het 

offertestadium en hopelijk kan ik u in de volgende 

flash meer bijzonderheden melden. 

Op dit moment zijn we ook druk bezig met het 

vervangen van het huidige baanmeubilair. Een 

betere uitstraling, een betere bewijzering en goede 

ballenwassers.  

Aangezien het budget ontoereikend is om alles uit te 

voeren spreiden we de aanschaf van het 

baanmeubilair over twee jaar. Eerst het meest 

noodzakelijke, daarna de aanvulling. 

 

Het Pad 

Het nieuw 

aangelegde pad 

heeft voor 

hoofdbrekens 

gezorgd. Al vrij snel 

werd duidelijk dat 

de bovenlaag los 

kwam en 

naderhand het hele 

pad.  

Wij hebben 

hierover veelvuldig 

contact gehad met 

de aannemer en deze heeft direct al toegezegd dat 

zodra de omstandigheden goed waren (geen vorst 

en droog weer) zij het pad kwamen herstellen. 

Omdat bleek dat o.i. het niet alleen een kwestie van 

opnieuw walsen was hebben wij ons nader 

geïnformeerd. Handig als je in de vereniging leden 

hebt die daar verstand van hebben ( met dank aan 

Ton Siemes). Twee weken geleden was het dan 

zover en de uitvoerder die kwam kijken vond dat dit 

toch wel extreem was. Hij heeft monsters genomen 

en afgelopen week is gebleken dat de samenstelling 

van het product niet goed was. Hij heeft ons direct 

gemeld dat het pad in zijn totaliteit vervangen 

wordt. Als u dit leest, heeft dit inmiddels 

plaatsgevonden (18-19 maart). Het heeft een hoop 

overlast gegeven, maar wij hopen dat nu het 

probleem definitief is opgelost. 

Wij vinden het heel prettig als we buiten het 

groeiseizoen in plaats van wintergreens de 

zomergreens kunnen gebruiken en denken dat u het 

daar mee eens bent. Als je dat in de winter doet dan 

is het prettig als de leden ze ook als zodanig 

behandelen. Er zijn op de zachte greens weer 

tientallen pitchmarks te zien. Wij doen voor de 

zoveelste keer een beroep op u. Repareer uw inslag 

en een van een ander lid die zijn of haar inslag niet  

 

heeft kunnen terugvinden. Hetzelfde geldt voor het 

terugleggen van plaggen. Het herstel gaat beter en 

de baan wordt geen gatenkaas. Ook wil ik een 

oproep doen aan u allen om met elkaar ervoor te 

zorgen dat de baan geen schade oploopt. Deze 

winter hebben we de baan geopend zodra dat 

mogelijk was. Dat betekende met wintergreens en 

draagtassen. Tot onze verbazing lopen er dan leden 

met hun draagtas over de zomergreen in plaats van 

ernaast. Het is toch niet zoveel moeite om die paar 

stappen extra te maken?? 

Wij zijn met elkaar verantwoordelijk voor onze baan! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tenslotte 

De baancommissie wenst u heel veel speelplezier en 

houdt u op de hoogte van haar werkzaamheden. 

 

Namens de baancommissie,  

Kees van Haaster 

 


